
 
Institut Hipàtia d’Alexandria 
     Lliçà d’Amunt, 11 de desembre de 2015 

Benvolguts, 

Fa uns dies vam rebre a l'institut Hipàtia d'Alexandria, la visita de diferents representats del 

Departament d'Ensenyament i de l'Ajuntament de Lliçà d'Amunt. Ens vam limitar en el temps 

que vam tenir a ensenyar els diferents espais del centre i les mancances que l'edifici presenta. 

Al cap d'uns dies vam llegir a les notícies municipals que s'està estudiant el mapa escolar del 

municipi. És evident que els canvis demogràfics dels últims anys generen necessitats diferents 

i, en conseqüència, solucions adequades a cada moment. 

Tanmateix, el nostre dia a dia ens planteja un present en què hem de donar resposta a un 

col·lectiu important de la població. Aquesta resposta ha estat caracteritzada durant els últims 

anys per la creativitat, l’empenta, la lluita, la il·lusió i la creativitat, emmarcades en el rigor 

educatiu i la professionalitat de la responsabilitat docent. Un reflex evident és el nostre nom, 

Hipàtia, del què ens agrada pensar que, com el Far d'Alexandria,  ens inspira  per   treballar per 

una realitat millor. 

Durant aquests quatre anys hem encetat nombrosos projectes: som centre ILEC ( el 100% del 

claustre forma part de la formació i del projecte)  formem part del LECXIT, som pioners en la 

zona del Servei Comunitari, pioners en secundària en la nostra zona en la Tutoria entre iguals, 

formem part d'Apadrinem el Patrimoni, col·laborem amb la Universitat autònoma de 

Barcelona, som pro-actius amb llengües estrangeres, tenim contactes amb Alemaya, Grècia, 

Polònia, Ohio, Irlanda;  tirem endavant el projecte Amunt de diversificació curricular, 

fomentem el treball competencial i col·laboratiu més enllà de les matèries, impartim alemay 

als quatre cursos de l'ESO i tenim una revista molt activa que és el Far d'Hipàtia, per no parlar 

de la posada en escena de musicals com Greace o Mar i Cel o dels projectes de foment de 

l’esport, vinculats a  la cooperació i la vinculació amb el territori o l’ús de les tecnologies a 

l’aula .  

Aquest projecte cada dia s'enriqueix i s'enforteix, però és cert que ens sentim amb les ales 

tallades, ja no per un futur incert, sinó per un present inacabat. Els nostres alumnes i les seves 

famílies reclamen al 100% la continuïtat amb un batxillerat a l'institut i els professors trobem a 

faltar el pas que ens manca per acabar de  veure enllestida la nostra feina. 

És per això que ens posem a la vostra disposició perquè entre tots puguem continuar 

construint un projecte educatiu a l’abast de tothom i que pugui  garantir l’èxit educatiu tal com 

hem vingut demostrant des del nostre inici, amb l’oportunitat de poder oferir un batxillerat al 

nostre entorn que continuï la línia iniciada a la secundària. 
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